
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2011-06-16, § 22 

 

 Tid Torsdagen den 16 juni 2011 kl 16.30 – 17.15 
   

 Plats Drätselnämndens sessionssal, Stadshuset 
   

 Justerat Onsdagen den 22 juni 2011 

 
 

 

 

Ulla Hamilton Mats Lindqvist 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordföranden  

  

Bo Arkelsten (M)  

Datevig Mardirossian Lönn (M)  

Malte Sigemalm (S)  

Annika Ödebrink (S)  

Mats Lindqvist (MP) 

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Peter Abelin (M)  för Daniel Valiollahi (M) 

Christoffer Kuckowski (M)  för Annika Davidsson (M) 

Charlotta Schenholm (FP)  för Mark Klamberg (FP)  

Jesper Svensson (FP)  för Jonas Naddebo (C) 

Margareta Stavling (S)  för Oskar Levin (S) 

Hampus Rubaszkin (MP)  för Emilia Hagberg (MP) 

Kajsa Stenfelt (V)  för Claudia Jiménez-Guala (V) 

 

Övriga ersättare: 

 

Göran Oljeqvist (KD) 

Jimmy Lindgren (S) 

Hanna Helsing (S) 

Maria Antonsson (MP) 

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Magdalena Bosson, Louise Bill, Ted Ell, Staffan Forsell, Åse 

Geschwind, Lars Jolérus, Erica Lawesson, Ulla Ritzén och Marita Söderqvist samt 

biträdande borgarrådssekreteraren Martin Savén och praktikanten Angelica Bille-

Bergman från roteln. 

 

 

 

 

 

 



  

 § 22 
Uppföljning och redovisning av vinterväghållningsinsatserna vintern 
2010 – 2011 
Dnr T2010-440-01486 

 
Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt trafikkontorets förslag: 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden godkänner kontorets uppföljning av vinterns 

 halkbekämpning och snöbortforsling. 

 

2 Trafik- och renhållningsnämnden uppdrar åt kontoret att för kommande vintrar 

 fortsätta arbetet att säkra tipplatser av snö i ytterstaden för att täcka ytterstadens 

 behov av snöupplag. 

 

3 Trafik- och renhållningsnämnden besvarar skrivelsen angående snöröjning i 

 Stockholm från Malte Sigemalm (s) med kontorets tjänsteutlåtande.  

 

4 Trafik- och renhållningsnämnden besvarar skrivelse angående förödelsen i 

 Mörtviksparken, Vinterviken från Annika Ödebrink (S) med kontorets 

 tjänsteutlåtande. 

 

5 Trafik- och renhållningsnämnden överlämnar kontorets tjänsteutlåtande till 

 kommunfullmäktige. 

 

6 Trafik- och renhållningsnämnden överlämnar kontorets tjänsteutlåtande till 

 Miljödepartementet, Naturvårdsverket, Länsstyrelsen i Stockholms län samt 

 miljöförvaltningen för kännedom. 

 
Handlingar i ärendet 

Trafikkontorets tjänsteutlåtande från den 26 april 2011. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Ulla Hamilton m.fl. (M) och Charlotta Schenholm m.fl. (FP) 

föreslår (se beslutet). 

 

2) Mats Lindqvist m.fl. (MP) och Kajsa Stenfelt (V) föreslår följande: 

 att delvis godkänna denna uppföljning av vinterns halkbekämpning och 

snöbortforsling samt att därutöver anföra följande 

 

Stadens snöhantering kan inte bygga på dumpning i Riddarfjärden. Det behövs ett 

långsiktigt helhetsgrepp kring snöhanteringen och ett samarbete mellan alla partier 

för att hitta upplagsplatser och miljömässigt godtagbara lösningar för 

snöhanteringen. 

 

Vi anser att tippning av snö i Riddarfjärden ska undvikas, det är inte acceptabelt 

att basera snöhanteringen på dispens från Naturvårdsverket. Deponi av snö ska 

inte ske i naturreservat för att undvika negativ påverkan i dessa områden.  

 

I stadsplaneringen måste även behovet av ytor för teknisk försörjning beaktas 

tydligare än hittills. Behovet av kommunaltekniska ytor måste säkras i både 



  

befintlig och planerad bebyggelse. Dessa ytor bör ha flexibla 

användningsområden. Ytor som avsätts för snöupplag på vintern, kan användas 

för lokalt omhändertagande av dagvatten på sommarhalvåret. Om ytan bereds så 

att underlaget inte kommer till skada, kan samma ytor också användas för 

spontanidrott, odling, eller andra fritidsändamål.  

 

En inriktning bör vara att lokalisera många mindre upplagsplatser så att snön kan 

lagras lokalt för att undvika långa transporter med lastbil. Borttransport med 

pråm skulle kunna vara ett alternativ. Andra städer använder snö som en resurs 

för fjärrkyla. Stockholm behöver arbeta mer aktivt för att finna sådana lösningar.  

 

Prognoser för framtida klimat pekar på att klimatförändringarna skapar ett mer 

instabilt väder. Det måste finnas bättre beredskap inför extrema vädertyper och 

nederbördsförändringar.  

 

3) Malte Sigemalm m.fl. (S) föreslår följande: 

Att i huvudsak godkänna kontorets utlåtande. 

 

Att staden tillsätter en snökommission med uppgift att planera för snödeponier 

och snöröjningsinsatser i bla ytterstaden. 

 

Att staden snöröjs lika i tid oavsett om det är ytterstad eller innnerstad. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) ställer de framlagda förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar enligt förslag från Ulla Hamilton m.fl. (M) och Charlotta 

Schenholm m.fl. (FP). 

 
Reservation 

Mats Lindqvist m.fl. (MP) och Kajsa Stenfelt (V) reserverar sig mot beslutet med 

hänvisning till sitt förslag. 

 

Malte Sigemalm m.fl. (S) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


